
Geachte aanwezigen, 

STEPS verzoekt de Raad haar fiat te geven aan de door 
de gemeente gewenste harmonisatie van het 
peuterspeelzaalwerk en kinderopvang. Wel willen wij 
daarbij een aantal kanttekeningen plaatsen en 
voorwaarden stellen. 

De reden voor dit verzoek is dat het zelfstandig blijven 
voortbestaan van STEPS niet langer een optie is. 

Zoals bekend zijn betere opties voor het 
peuterspeelzaalwerk afgevallen. Zo is het niet mogelijk 
gebleken om STEPS om te vormen tot 
kinderopvangorganisatie. Ook de optie van aansluiting 
bij het onderwijs is niet realistisch gebleken. 

Het belang van STEPS als organisatie is ondergeschikt 
aan het belang van de peuters, ouders en van onze 
medewerkers. 



Desondanks is STEPS zeer ongelukkig met het feit dat er 
in de afgelopen periode veel over STEPS is gesproken 
maar nauwelijks met STEPS. Een consequentie hiervan 
is dat de organisatie nu versnipperd wordt 
overgedragen. 

STEPS betreurt het, dat het ingezette traject van 
enkele jaren geleden, om te komen tot de oprichting 
van een nieuwe stedelijke kinderopvangorganisatie 
KIND geen doorgang heeft kunnen vinden. Het initiatief 
strandde niet om inhoudelijke redenen, maar op het 
uitblijven van een akkoord met de Gemeente 
Maastricht over de frictiekosten. 

We staan nu op een punt dat een en ander 
onomkeerbaar is, alle partijen lering moeten trekken 
uit het verleden en zich moeten bezinnen om dit in de 
toekomst te voorkomen. 

Het gaat ten slotte toch om het kind? 



Uiteraard gaat het voor STEPS ook om behoud van 
werkgelegenheid voor onze werknemers die jarenlang 
expertise hebben opgebouwd in het omgaan met jonge 
kinderen en hun ouders. 

Dan onze vele vrijwilligers, mede dankzij hen heeft het 
peuterspeelzaalwerk de afgelopen jaren kunnen 
bestaan. Het was een gezonde organisatie, ouders 
waren tevreden over het product en er was een hechte 
samenwerking met ketenpartners. 

Ook voor de vrijwilligers zal er nog inspanning dienen 
te worden verricht om te bekijken welke 
mogelijkheden er voor hen zijn. Hierover heb ik al een 
eerste contact gelegd met Trajekt de 
welzijnsorganisatie. 

In de eerste raadsronde heb ik het woord gevoerd 
namens STEPS en de wethouder gehouden aan gedane 
toezeggingen. Ik zal de afspraken met de wethouder nu 
niet gaan herhalen maar hecht er aan te zeggen dat ik 
er van uit ga dat deze overeind blijven in het 
vervolgproces. 



Om deze redenen verzoekt STEPS de Raad om aan het 
harmonisatiebesluit een aantal garanties cq 
aanvullende voorwaarden te verbinden: 

1. Nu de helft van de medewerkers van STEPS wordt 
overgedragen aan 3 kleinere 
kinderopvangorganisaties en de andere helft 
overgaat naar MIK Kinderopvang dient er 
zekerheid te worden verschaft over hun positie. Zo 
dienen de overnemende partijen op grond van de 
bestaande financiële positie over voldoende 
middelen te beschikken om de betrokken 
medewerkers voor een redelijke termijn maar 
minimaal gedurende 1 jaar na de overname 
werkzekerheid te bieden. We zien graag dat -
voorafgaande aan de overdracht door een 
onafhankelijk accountantsbureau wordt 
onderzocht en verklaard dat dit het geval is. Dan 
wel dat op een andere wijze zekerheid wordt 
verkregen omtrent deze werkgarantie bij de 
betreffende individuele organisatie, middels een 
garantiestelling van de gemeente. 



2. Alvorens het besluit wordt genomen van overname 
dient er overeenstemming te worden bereikt over 
de arbeidsvoorwaarden van medewerkers van 
STEPS na deze overname. Hierbij dient het 
uitgangspunt te zijn dat de rechten van de 
medewerkers van STEPS behouden blijven. 

3. STEPS hecht er sterk aan dat de inhoudelijke 
samenwerking van peuteropvang in lijn is met de 
geplande IKC ontwikkeling. De voorgestelde 
harmonisatie is daartoe de eerste stap. Ik adviseer 
de Raad dit proces uiterst nauwlettend te volgen. 
Vanaf het moment dat dit kan, dient de 
regisseursrol bij het primair onderwijs te komen 
liggen. Exact zoals dit indertijd door alle betrokken 
partijen, te weten primair onderwijs, 
kinderopvangorganisaties, STEPS en de gemeente 
Is onderschreven. Voor de rol van regisseur wil ik in 
deze verwijzen naar de door alle partijen 
overeengekomen visie die door de regiegroep IKC 
destijds is vastgesteld. 



4, Er dient een goede overgangsregeling te komen 
voor alle ouders die nu gebruikmaken van het 
peuterspeelzaalwerk van STEPS, waarmee zij in elk 
geval tot 1 januari 2017 onder gelijke voorwaarden 
van de peuteropvang gebruik kunnen blijven 
maken. Wij verwachten in dit verband ook 
eenduidige communicatie vanuit de gemeente 
naar ouders en partners. 

Maastricht, 19 januari 2016. 




